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Närvarande:                                      
Ronny Liljegren, Ylva Svangren, Birgitta Hjerthén, Ulf Nilsson,  
Helene Eklund, Magnus Ihreskog, Andreas Liljegren och Göran Gustafsson 
Mötet sker digitalt med anledning av Coronarestriktioner. 
 
 

§ 1  Mötets öppnande 
   

Ordförande Ronny öppnade mötet med att gå igenom restriktionerna som för 
 tillfället gäller med anledning av Corona 

 
§ 2  Godkännande av dagordning 
   

Utskickad dagordning godkändes. 
 

§ 3  Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut 
   

Föregående protokoll godkändes. 
 
§ 4  Rapporter 
 

Ordförande 
Beslutades att Årsmötet sker digitalt via Teams, den 28/2 kl. 17.00 
Uppkoppling från kl. 16. Styrelsen samlas vid Kinner kl. 15.30. 
Projektredovisning med investeringskalkyl inlämnad. 
Lärgrupper 2020 – vi är inte i topp som vi brukar, inte konstigt. 
Anna Samelius vill träffa styrelsen, bokas efter årsmötet. 
GOF styrelsemöte – Anna Samelius jobbar 15%, Tina Wahlgren kontakt för Hitta ut, 
VOK arrangerar GM 2024. 
Firande av tröjmästare och utdelning av priser skjuts fram. 
GOF – årsmöte 3 mars. Ulf och Ronny representerar. 
 
Sekreterare 
Verksamhetsberättelse 2020 – redigeras vidare efter kommentarer. 
Utbildning inför digitalt årsmöte torsdag kväll (RF/SISU) 

Kassör             
Bokslut klart, det visar stort överskott. 
Revisorerna skall kontaktas. 
Konto startas på XL-bygg inför renoveringen av duschhus. 
Arrende för 2021 är betalt 

Tävlingskommittén       
Avtal klart för Brent Key och kartritning. 
IP Skogen ansökningar klart 
Nattcuper – nya skärmar inköpta. 
GOF föreningsledarträff 7/2 – Magnus och Ronny deltar, ev någon till. 
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Rutin kring betalning av kartritning är klar      2(2) 
Papper till skrivare – Tävlingskommitténs uppgift 
Kartor i Kinnerdator behöver rensas – Magnus ber Anders Nilsson 

Stugkommittén 
 Renovering duschhus - ritningsförslag tittades på. Beslutades att vi går vidare med 
det förslag som tagits fram. 
Edvard Pettersson vaktmästare även sommar 2021 
Städdag – vi avvaktar med datum och upplägg. 

Tränings och rekryteringskommittén   
Mattias Österdahl genomförde projekt Unga ledare på distans 
Nyårsläger – avvaktar och ser hur vädret blir framåt 
Diskussion kring utskick framåt 
Långdistanspass genomförs utan gemensam samling 
Tisdagsträningar – diskussion om upplägg. 

Infokommittén 
Håkan jobbar på med hemsidan på Idrott online, flytten sker troligen under mars. 
Materialet på nya sidan behöver gås igenom så att allt stämmer 
Broosket ut efter årsmöte        

§ 5 Uppvaktningar 

 Uppvaktningar för den kommande perioden prickades av. 

§ 6 Övriga frågor 

 Diskussion kring aktuellt läge för Helg utan älg – Swedish league 
 

§ 7  Nästa möte 

  Årsmöte och konstituerande styrelsemöte söndagen den 28/2 vid Kinner. 

§ 8  Mötets avslutande          

Ordförande tackar för visat intresse, mötet avslutas  
 

 
Sekreterare:    Justerare: 
 
 

 
Helene Eklund    Ronny Liljegren    Ylva Svangren   

           


